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       Kołobrzeg, dnia 5 listopada 2019 r. 
BRM.0002.15.2019.K 
 

Protokół Nr 15/2019 
 
z XV sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 5 listopada 2019 r.  
o godzinie 9:00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

     2a.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2019 – 2027, 

3) opłaty uzdrowiskowej. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg, 

2) wniesienia wkładu niepieniężnego do „Miejskich Wodociągów i Kanalizacji”  

sp. z o.o. w Kołobrzegu, 

3) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019-2023, 

4) stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 2 im. Józefa Wybickiego, ul. 

Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu, 

5) nadania statutu Młodzieżowej Rady Miasta Kołobrzeg, 

6) przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2020”, 

7) przyjęcia do realizacji wieloletniego programu polityki zdrowotnej „Rehabilitacja dla 

seniorów Miasta Kołobrzeg na lata 2019 – 2023”, 

8) sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na rzecz 

Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej, 

9) oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r., części działki 

nr 10 położonej w obrębie 5 przy ul. Norwida w Kołobrzegu, 

10) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 4/362 obręb 8, położonej 

przy ul. Lwowskiej w Kołobrzegu, 

11) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działek nr 9 i 19/1 położonych  

w obrębie 12 przy ul. Dworcowej w Kołobrzegu, 

12) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki nr 66/5 oraz części działek nr 66/4  

i 55/14 położonych w obrębie 11 przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu, 

13) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 122/15 obręb 18, położonej 

przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach 160/9 oraz 161 obręb 

13, położonych przy ul. Koszalińskiej w Kołobrzegu, 

15) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działki nr 21/42 położonej  

w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu, 

16) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2020 r.  

do 31.12.2022 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 
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17) wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony 

części działki nr 125/6 obręb 13 położonej przy ulicy Unii Lubelskiej o powierzchni 

143 m2, 

18) oddania w dzierżawę na okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. części działki numer 

46 obręb 4, położonej w Parku im. Stefana Żeromskiego w Kołobrzegu, 

19) wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony 

części działki nr 160/9 obręb 13 położonej w Kołobrzegu przy zbiegu ulic 

Grochowskiej i Jerzego o powierzchni 8m2, 

20) nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 

21) nadania nazwy Rondo im. Honorowych Dawców Krwi, 

22) uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały  

Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie wybudowania obiektu spędzania 

czasu wolnego w Kołobrzegu), 

23) wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938  

i Zagłady Nadberezyńców, 

24) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

25) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

4. Sprawy Komisji Rewizyjnej: 

1) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych 

Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu 

Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem 

prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z tej kontroli. 

2) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej procesu inwestycyjnego 

związanego z remontem molo spacerowego w zakresie gospodarności, legalności 

oraz rzetelności wydatkowania środków publicznych przez Gminę Miasto Kołobrzeg 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z tej kontroli. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 14/2019 z XIV sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 2 października 2019 r. 
był wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 
Lewandowski otworzył XV sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta, 

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 
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 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta  

           ds. społecznych, 

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

 Skarbnika Miasta, 

 Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta, 

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu” 

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

           uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
20 radnych.  Radny nieobecny usprawiedliwiony Piotr Rzepka. Jest to wymagane quorum, 
by obrady były ważne. 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad. 

Przewodniczący poinformował, że na wniosek Prezydenta Miasta z dnia 28 października 

2019 r. oraz zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

do porządku obrad 15 sesji wprowadził trzy projekty uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2019 – 2027, 

3) w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

Powyższe projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad, jako punkt 2a 

podpunkty: 1, 2 i 3. 

W dyskusji nad porządkiem obrad według kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Piotr Lewandowski- Przewodniczący Rady, który zgłosił wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu. Projekt 

uchwały był związany ze skargą na uchwałę Rady Miasta. 

 Pani radna Renata Brączyk, która zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały zawartego w punkcie 

3 podpunkt 20 w sprawie nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy i projektu uchwały zawartego w punkcie 3 podpunkt 21 w sprawie nadania 

nazwy Rondo im. Honorowych Dawców Krwi. 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady zgłosił wniosek 

formalny o zmianę porządku obrad – wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3 

jako podpunkt 19a projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Związku 

Inwalidów Wojennych RP. 

 Pan radny Krzysztof Plewko zgłosił wniosek formalny, aby przywrócić punkt: 

Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi” na początek porządku obrad, czyli 

jako punkt 3. 

 Wyjaśnień w tej sprawie udzielił Przewodniczący Rady. 
 Pani Radna Renata Brączyk uzasadniła swoje dwa zgłoszone wcześniej wnioski 

formalne. 
 Pan radny Dariusz Zawadzki 
 Pan radny Kamil Barwinek w swoim wystąpieniu opowiedział się za 

niewycofywaniem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 
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Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy i w sprawie nadania nazwy Rondo im. 
Honorowych Dawców Krwi. 

 Pan radny Dariusz Zawadzki zapytał o to, co ma wspólnego Rondo Biszkoptowe  
z Rondem Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy? I drugie pytanie dotyczyło ilości 
odbytych tam zbiórek pieniędzy. 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady opowiedział się za 
projektami uchwał w sprawie nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy i Rondo im. Honorowych Dawców Krwi. Pan radny był za tym, że te dwie 
instytucje zasługują na uznanie i zwrócił się do Radnych z prośbą o niewycofywanie 
tych projektów uchwał z porządku obrad. 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  
i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 
Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 
dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi o zmianę 
porządku obrad. 

Głosowanie w sprawie wniosku formalnego zgłoszonego przez Pana radnego Piotra 
Lewandowskiego – Przewodniczącego Rady w sprawie wprowadzenia do porządku obrad  
w punkcie 3 jako podpunkt 26 projektu uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy 
prawnemu: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 
Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1) 
Piotr Rzepka 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Panią radną Renatę Brączyk  
w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo 
Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy pkt 34 ppkt 20 i projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy Frondo im. Honorowych Dawców Krwi pkt 3 ppkt 21: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (9) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
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PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1)  

Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie dokonała zmiany porządku obrad, ponieważ 
wniosek nie uzyskał wymaganych 11 głos\ów za i projekty uchwał pozostają 
w porządku obrad do dalszego procedowania. 
Głosowanie w sprawie wniosku formalnego o zmianę porządku obrad zgłoszonego przez 
Pana radnego Bogdana Błaszczyka w imieniu Komisji Prawa - wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Inwalidów Wojennych RP -  
pkt 3 podpunkt 19a: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam 
Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta 
Wilk, Łukasz Zięba 

PRZECIW (6): Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko,  
Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Dariusz Zawadzki 
 
NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a dokonała zmiany porządku 
obrad i wprowadziła w punkcie 3 jako podpunkt 19a projekt uchwały w sprawie  
w sprawie nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP. 

Głosowanie nad wnioskiem formalnym zgłoszonym przez Pana radnego Krzysztofa Plewko 
w sprawie przesunięcia interpelacji i zapytań radnych oraz odpowiedzi do punktu 3 porządku 
obrad: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: ZA (8) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

 
PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)   Dariusz Zawadzki 
 
NIEOBECNI (1)  Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada nie dokonała zmiany porządku obrad z uwagi na 
to, iż wniosek nie uzyskał wymaganych 11 głosów za. Punkt „Interpelacje i zapytania 
radnych oraz odpowiedzi pozostaje w punkcie 5 porządku obrad. 
 
Porządek obrad sesji po zmianach dokonanych przez Radę Miasta 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach.  

2a.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na lata 2019 – 2027, 

3) opłaty uzdrowiskowej. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Kołobrzeg, 

2) wniesienia wkładu niepieniężnego do „Miejskich Wodociągów i Kanalizacji”  

sp. z o.o. w Kołobrzegu, 

3) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2019-2023, 

4) stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 2 im. Józefa Wybickiego, 

ul. Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu, 

5) nadania statutu Młodzieżowej Rady Miasta Kołobrzeg, 

6) przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2020”, 

7) przyjęcia do realizacji wieloletniego programu polityki zdrowotnej 

„Rehabilitacja dla seniorów Miasta Kołobrzeg na lata 2019 – 2023”, 

8) sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na 

rzecz Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej, 

9) oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r., części 

działki nr 10 położonej w obrębie 5 przy ul. Norwida w Kołobrzegu, 

10) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 4/362 obręb 8, 

położonej przy ul. Lwowskiej w Kołobrzegu, 

11) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działek nr 9 i 19/1 położonych  

w obrębie 12 przy ul. Dworcowej w Kołobrzegu, 

12) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki nr 66/5 oraz części działek nr 66/4  

i 55/14 położonych w obrębie 11 przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu, 

13) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 122/15 obręb 18, 

położonej przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach 160/9 oraz 161 

obręb 13, położonych przy ul. Koszalińskiej w Kołobrzegu, 

15) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działki nr 21/42 położonej  

w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu, 

16) oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2020 r.  

do 31.12.2022 r. z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych, 
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17) wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony części działki nr 125/6 obręb 13 położonej przy ulicy Unii 

Lubelskiej o powierzchni 143 m2, 

18) oddania w dzierżawę na okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. części działki 

numer 46 obręb 4, położonej w Parku im. Stefana Żeromskiego w Kołobrzegu, 

19) wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony części działki nr 160/9 obręb 13 położonej w Kołobrzegu przy 

zbiegu ulic Grochowskiej i Jerzego o powierzchni 8m2, 

19a) nadania nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP, 

20) nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 

21) nadania nazwy Rondo im. Honorowych Dawców Krwi, 

22) uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały  

Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie wybudowania obiektu 

spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu), 

23) wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938  

i Zagłady Nadberezyńców, 

24) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

25) rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, 

26) udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu. 

4. Sprawy Komisji Rewizyjnej: 

1) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych 

Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu 

Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem 

prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z tej kontroli. 

2) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej procesu 

inwestycyjnego związanego z remontem molo spacerowego w zakresie 

gospodarności, legalności oraz rzetelności wydatkowania środków 

publicznych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z tej kontroli. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z 

informacją zostały przedstawione równie w wersji papierowej i stanowią załącznik do 

protokołu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący udział wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 2a podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie Pani Anna Mieczkowska – 

Prezydent Miasta. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji informując Radę, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując Radę, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując Radę, że Klub nie 

wypracował jednolitego stanowiska w sprawie projektu uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan Grzegorz Czakański- Skarbnik Miasta 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  
i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 
Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 
dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez 
Pana radnego Jacka Woźniaka o treści: 
„W dziale 700 rozdział 70005, § 4270 wykreślić w zmianach kwotę 200.000,00 zł  
i pozostawić dotychczasową kwotę 2 110.000,00 – korekta wydatków w § 7 projektu 
uchwały”. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne:  ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (12) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 
NIEOBECNI (1):  Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki Pana 
radnego Jacka Woźniaka. 
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Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. przedstawionym Radzie przez 
Panią Prezydent Miasta: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 
Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ  (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  
UCHWAŁĘ NR XV/192/19 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2019 r. 

Punkt 2a podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z autopoprawką i uzasadnieniem 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 

Agnieszka Trafas - Przewodnicząca Komisji informując Radę, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując Radę, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały 

wraz z autopoprawką Prezydent Miasta. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub wstrzyma się od 

głosu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując Radę, że Klub 

będzie głosował przeciw projektowi uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan Grzegorz Czakański- Skarbnik Miasta 

 Pani Anna Mieczkowska- Prezydent Miasta 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska, która zgłosiła wniosek formalny o ogłoszenie 5 

minutowej przerwy w obradach. 

 Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,   

 BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8): Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

 

PRZECIW (10): Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku 

Pani radnej Izabeli Zielińskiej i dyskusja trwa nadal. 

W dalszej części dyskusji udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz- Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radna Renata Brączyk 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawką Prezydent 

Miasta polegającą na sprostowaniu w załączniku nr 2 nazwy zadania, które po zmianie 

otrzyma brzmienie: 

„1.3.2.18 Budowa sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej nr 5 (Dz.801 rozdz. 80101) – 

projekt roboty budowlane”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (1): Małgorzata Grotto 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027 wraz 

z przyjętą wcześniej autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (4): Bartosz Bieńkowski, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela 

Zielińska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko 

BRAK GŁOSU (1): Małgorzata Grotto 

 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  

UCHWAŁĘ NR XV/193/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027. 

Punkt 2a podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie Pani 

Ewa Pełechata - Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji informując Radę, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. Komisja zgłosiła wniosek o ujęcie stawki opłaty uzdrowiskowej 4,40 zł, 

a za pobyt dzieci do lat 7- 2,20 zł. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok - Przewodniczący 

Komisji informując Radę, że Komisja wnioskuje o ujęcie w § 2 w pkt 1 i 2 

następujących stawek opłaty uzdrowiskowej: 

1) opłata uzdrowiskowa wynosi 4,40 zł; 

2) opłata uzdrowiskowa za pobyt dzieci do lat 7 wynosi 2,20 zł”. 

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 

Rady o podjęcie uchwały wraz z zaproponowanymi stawkami opłaty uzdrowiskowej. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub jest przeciwko 

projektowi uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując Radę, że Klub 

będzie głosował przeciw projektowi uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan Grzegorz Czakański w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski- Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Dariusz Zawadzki. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Uzdrowiskowej i Komisji Budżetowo - Gospodarczej o ujęcie w § 2 w pkt 1 i 2 następujących 

stawek opłaty uzdrowiskowej: 

1) opłata uzdrowiskowa wynosi 4,40 zł;  

2) opłata uzdrowiskowa za pobyt dzieci do lat 7 wynosi 2,20 zł.": 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Plewko 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Komisji 

Uzdrowiskowej i Komisji Budżetowo – Gospodarczej. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie: 

opłaty uzdrowiskowej wraz z zapisem w § 2 pkt 1 i 2 w brzmieniu: 

1) opłata uzdrowiskowa wynosi 4,40 zł; 

2) opłata uzdrowiskowa za pobyt dzieci do lat 7 wynosi 2,20 zł.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (12) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (7): Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Plewko 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XV/194/19 w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg 

Panią Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji informując Radę, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując Radę, że Komisja proponuje poprawkę o treści: „W § 1 ust.1 pkt 2 

lit.b: zamiast kwoty 23,90 zł wpisać kwotę 23,30 zł. Wówczas zapis otrzyma 

brzmienie: „b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej – 23,30 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej,”. Projekt uchwały Komisja 

większością głosów zaopiniowała pozytywnie i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

wraz z poprawką. 
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Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu informując Radę, że Klub będzie przeciwko projektowi 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując Radę, że Klub 

będzie głosował przeciw projektowi uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan Grzegorz Czakański- Skarbnik Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Adam Hok w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radna Izabela Zielińska 
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 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Danuta Wilk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan Henryk Carewicz – Prezes Stowarzyszenia Kołobrzescy Przedsiębiorcy 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką Komisji 

Komunalnej o treści: W § 1 ust.1 pkt 2 lit.b zamiast kwoty "23,90 zł" wpisać kwotę "23,30 zł". 

Wówczas zapis otrzyma brzmienie: „b) związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej - 23,30 zł od m2 powierzchni użytkowej;": 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (5): Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, 

Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki 

PRZECIW (11): Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Renata Brączyk, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, 

Izabela Zielińska 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Przewodniczący stwierdził, że Rada nie przyjęła poprawki Komisji Komunalnej. 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały Prezydent Miasta  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych obecnych na sesji. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (11): Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (9): Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, 

Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  

UCHWAŁĘ NR XV/195/19 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego 
do „Miejskich Wodociągów i Kanalizacji” sp. z o.o. w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji informując Radę, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując Radę, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub będzie głosował za 

projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu informując Radę, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując Radę, że Klub 

poprze projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję i 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do 

„Miejskich Wodociągów i Kanalizacji” sp. z o.o. w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 
NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 
Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 
Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (3): Maciej Bejnarowicz, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/196/19 
w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego do „Miejskich Wodociągów i Kanalizacji” 
sp. z o.o. w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019-2023 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z autopoprawką i uzasadnieniem. 

Autopoprawka Prezydent Miasta o treści: 
1. § 3 otrzymuje brzmienie: 
„Traci moc uchwała Nr XLIX/551/02 Rady Miejskiej w Kołobrzegu z dnia 23 kwietnia 2002 r. 
w sprawie ustalenia zasad polityki czynszowej.” 
2. Dotychczasowa treść § 3 otrzymuje oznaczenie jako § 4. 
3. W załączniku do uchwały w § 3 wykreśla się ust.5 w brzmieniu: „Wykaz lokali 
mieszkalnych wykorzystywanych na najem socjalny stanowi załącznik nr 1 do programu”. 
4. W załączniku do uchwały wykreśla się załącznik nr 1 „Wykaz lokali wykorzystywanych na 
najem socjalny.” Załącznik nr 2 programu otrzymuje oznaczenie, jako nr 1, odpowiednio 
załącznik nr 3 otrzymuje oznaczenie, jako załącznik nr 2. 
5. W załączniku do uchwały w § 5 ust. 8 słowa „załącznik nr 2” zastępuje się słowami 
„załącznik nr 1”. 
6. W załączniku do uchwały w § 5 ust.9 słowa „załącznik nr 3” zastępuje się słowami 
„Załącznik nr 2”. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas – Przewodnicząca Komisji informując Radę, że Komisja zaproponowała 

poprawkę o treści: W załączniku do projektu uchwały w § 5 ust. 7 wykreślić punkt 5  

w brzmieniu: „5) o powierzchni użytkowej 70 m2 i powyżej”, z konsekwencją zmiany 

załącznika nr 3 do Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2023.”  Projekt uchwały Komisja 

większością głosów zaopiniowała pozytywnie i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

wraz z poprawką. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując Radę, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze autopoprawkę 

:Prezydent Miasta i poprawkę Komisji Budżetowo – Gospodarczej.  

2.  Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując Radę, że każdy z członków Klubu 

zagłosuje według własnego uznania.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując Radę, że Klub nie 

poprze projektu uchwały w takim kształcie. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił pięć poprawek o treści: 

1. W Rozdziale I, § 2 ust.4 wykreślić słowa: „lub nieruchomość zabudowana zostanie 

sprzedana:. 

2. W Rozdziale I § 4 tabela nr 7 wykreślić wiersz piąty „remonty lokali mieszkalnych. 

Wiersz razem skorygować w dół o pozostałe kwoty. 

3. W Rozdziale III § 5 wykreślić ust.2-4 oraz tabelę nr 9. Pozostałe ustępy otrzymają 

nową numerację. 

4. W Rozdziale III § 6 wykreślić ust. 2. 

5. W Rozdziale VII § 13 w ust. 3 dopisać po słowach „... Witkowice Kołobrzeg” słowa: 

„oraz projekt mieszkaniowy Tarnowskiego”. Po słowie „finansowym” następne zdanie 

będzie brzmiało: „Inwestycje będą realizowane w latach 2020 – 2027.” 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych w trybie głosu 

(Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca :Prezydenta Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Po tej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad przerwą obiadową godzinną  

w obradach: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 

Wyniki imienne: ZA (18): Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan 

Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Artur Dąbkowski 

BRAK GŁOSU (1): Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów opowiedziała się za godzinną 

przerwą obiadową. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. Po krótkiej przerwie, 

Przewodniczący wznowił obrady i zarządził głosowanie nad autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 



22 

 

BRAK GŁOSU (1): Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła autopoprawkę zgłoszoną 

przez Panią Prezydent Miasta. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Komisję 

Budżetowo – Gospodarczą. o treści: „W załączniku do projektu uchwały w § 5 ust. 7 

wykreślić punkt 5 w brzmieniu: 5) o powierzchni użytkowej 70 m2 i powyżej", z konsekwencją 

zmiany załącznika nr 3 do Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2023.” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1): Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła poprawkę Komisji 

Budżetowo – Gospodarczej. 

Głosowanie nad poprawkami zgłoszonymi przez Pana radnego Jacka Woźniaka 

Poprawka nr 1 o treści: 

„W Rozdziale I, § 2 ust.4 wykreślić słowa: „lub nieruchomość zabudowana zostanie 

sprzedana” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1): Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 1 

radnego Jacka Woźniaka. 

Poprawka nr 2 o treści: 

„W Rozdziale I § 4 tabela nr 7 wykreślić wiersz piąty „remonty lokali mieszkalnych. Wiersz 

razem skorygować w dół o pozostałe kwoty.” 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 2 

radnego Jacka Woźniaka. 

Poprawka nr 3 o treści: 

„W Rozdziale III § 5 wykreślić ust.2-4 oraz tabelę nr 9. Pozostałe ustępy otrzymają nową 

numerację” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 3 

radnego Jacka Woźniaka. 

Poprawka nr 4 o treści: 

„W Rozdziale III § 6 wykreślić ust. 2.” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  
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ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 4 

radnego Jacka Woźniaka. 

Poprawka nr 5 o treści: 

„W Rozdziale VII § 13 w ust. 3 dopisać po słowach „... Witkowice Kołobrzeg” słowa: „oraz 

projekt mieszkaniowy Tarnowskiego”. Po słowie „finansowym” następne zdanie będzie 

brzmiało: „Inwestycje będą realizowane w latach 2020 – 2027” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (10) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Kamil Barwinek 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 5 

radnego Jacka Woźniaka. 

Po tych głosowaniach Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały    

w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2019-2023 z przyjętą wcześniej autopoprawką Prezydenta Miasta  

i poprawką Komisji Budżetowo - Gospodarczej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
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Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz 

Zięba. 

PRZECIW (3) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maciej Bejnarowicz 

BRAK GŁOSU (1) Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1) Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  

UCHWAŁĘ NR XV/197/19 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019-2023. 

Po tym głosowaniu Przewodniczący zgodnie z wolą Rady ogłosił godzinną przerwę  

w obradach do godz. 16:50. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 
działalności Gimnazjum nr 2 im. Józefa Wybickiego, ul. Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu 
 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub będzie g\losował za 

projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Członek Klubu informując Radę, że każdy z członków Klubu zagłosuje 

indywidualnie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 
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 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Po tej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie  

stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 2 im. Józefa Wybickiego,  

ul. Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania: 

 ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

PRZECIW (1): Jacek Kalinowski 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 
UCHWAŁĘ NR XV/198/19 w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 
nr 2 im. Józefa Wybickiego, ul. Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu. 
 
Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Rady 

Miasta Kołobrzeg 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawi\la Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Prawa. Opinię przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk - Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub zagłosuje za projektem 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt 

uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ilona Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 radca prawny. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Po tej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

nadania statutu Młodzieżowej Rady Miasta Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/199/19  

w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Rady Miasta Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2020” 
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W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię przedstawił Pan radny Kamil Barwinek - 

Przewodniczący Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub zagłosuje za projektem 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując Radę, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg z organizacjami pozarządowymi na rok 2020”: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2): Artur Dąbkowski, Krzysztof Plewko 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/200/19  

w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2020”. 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji wieloletniego 

programu polityki zdrowotnej „Rehabilitacja dla seniorów Miasta Kołobrzeg na lata 

2019 – 2023” 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 

Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji, że Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

Pan radny zapowiedział, że członkowie Klubu przedstawią w dyskusji swoje uwagi do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas - Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ilona Grędas -Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Krystyna Strzyżewska – Przewodnicząca Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Po tej dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

przyjęcia do realizacji wieloletniego programu polityki zdrowotnej „Rehabilitacja dla seniorów 

Miasta Kołobrzeg na lata 2019 – 2023”: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/201/19  

w sprawie przyjęcia do realizacji wieloletniego programu polityki zdrowotnej 

„Rehabilitacja dla seniorów Miasta Kołobrzeg na lata 2019 – 2023”. 

Pan radny Artur Dąbkowski - Wiceprzewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad polegającą na przesunięciu punktu 3.20 jako punku 3.7a. Wniosek dotyczył 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  

Przewodniczący zarządził glosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Jacek Woźniak 

BRAK GŁOSU (1): Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 

ust.1a ustawy o samorządzie gminnym. 
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Zgodnie z wolą Rady, Przewodniczący rozpoczął omawianie projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Punkt 3 podpunkt 7a – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji 

informując, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i 

wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub z satysfakcją przychyli się do 

prośby Pani Prezydent Miasta i zagłosuje za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków Klubu 

zagłosuje według własnego uznania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie poprze 

projektu uchwały z uwagi na lokalizację. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Piotr Lewandowski – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pan radny Artur Dąbkowski- Wiceprzewodniczący Rady 

 Wolontariusza Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy 

 Wolontariusz Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy 

 Pan Antoni Szarmach – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 „Solne Zdroje” 

 Redaktor Naczelny Miasto Kołobrzeg 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad – 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo 

Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Zgodnie ze Statutem Miasta Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem 

formalnym o zmianę porządku obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 

porządku obrad, ponieważ wniosek nie uzyskał wymaganych 11 głosów za i projekt 

uchwały pozostaje w dalszym procedowaniu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Pani radna Izabela Zielińska zgłosiła poprawkę do projektu uchwały o treści: 

„§ 1 projektu uchwały otrzymuje brzmienie: Rondu położonemu u zbiegu ulic Adama 

Mickiewicza, Towarowej, Obrońców Westerplatte i Zdrojowej, oznaczonemu w załączniku 

graficznym do niniejszej uchwały, nadaje się nazwę Ron do Uzdrowiskowe”. 

Przewodniczący zarządził glosowanie nad zgłoszoną poprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (7) 
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Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata- 

Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Bartosz Bieńkowski, Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki radnej 

Izabeli Zielińskiej. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem Prezydent Miasta   

w sprawie nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:   

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

PRZECIW (4) 

Maciej Bejnarowicz, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  

UCHWAŁĘ NR XV/202/19 w sprawie nadania nazwy Rondo Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. 

Po tym głosowaniu Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działek położonych  

w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na rzecz Caritas Diecezji Koszalińsko – 

Kołobrzeskiej 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 
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2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub postanowił odmówić 

sprzedaży działek. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował jednolitego stanowiska do 

projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radna Karolina Szarłata – Woźniak, która zgłosiła poprawkę o treści: „Po § 1 

dopisać § 2 o treści: § 2. Wyraża się zgodę na udzielenie 99% bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości określonych w § 1 niniejszej uchwały. § 2 staje się § 3,  

a § 3 staje się § 4. W podstawie prawnej dopisać przywołanie art.68 ust.1 pkt 2,  

w związku z art.67 ust.3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami (Dz. U. itd....) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Danuta Wilk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 radca prawny obsługujący sesję 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Panią radną Karolinę 

Szarłatę - Woźniak o treści: „Po § 1 dopisać § 2 o treści: § 2. Wyraża się zgodę na udzielenie 

99% bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości określonych w § 1 niniejszej uchwały. § 2 

staje się § 3, a § 3 staje się § 4. W podstawie prawnej dopisać przywołanie art.68 ust.1 pkt 2, 

w związku z art.67 ust.3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami 

(Dz. U. itd....): 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Dariusz Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

zgłoszonej przez Panią radną Karolinę Szarłatę – Woźniak. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem Prezydent Miasta w sprawie: 

sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na rzecz Caritas 

Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (8): Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 
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PRZECIW (11) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Kamil Barwinek 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały 

w sprawie sprzedaży działek położonych w Kołobrzegu przy ul. Aniołów Stróżów na 

rzecz Caritas Diecezji Koszalińsko – Kołobrzeskiej. 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od 

dnia 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r., części działki nr 10 położonej w obrębie 5 przy  

ul. Norwida w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, który powiedział, że w takich przypadkach należy iść na 

rękę dzierżawcy. Ponadto Pan radny zasugerował, aby się zastanowić nad polityką 

dzierżaw w mieście. 
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W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie: 

oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r., części działki nr 10 

położonej w obrębie 5 przy ul. Norwida w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof 

Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska 

BRAK GŁOSU (5): Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Wiesław Parus, Jacek Woźniak, 

Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/203/19  

w sprawie oddania w dzierżawę, na okres od dnia 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r., części 

działki nr 10 położonej w obrębie 5 przy ul. Norwida w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działki numer 4/362 obręb 8, położonej przy ul. Lwowskiej w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działki numer 4/362 obręb 8, położonej przy ul. Lwowskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 
Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Jacek Woźniak 

BRAK GŁOSU (5): Kamil Barwinek, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Wiesław Parus, 
Krzysztof Plewko 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  
UCHWAŁĘ NR XV/204/19 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki 
numer 4/362 obręb 8, położonej przy ul. Lwowskiej w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 
lat, części działek nr 9 i 19/1 położonych w obrębie 12 przy ul. Dworcowej  
w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska, która zwróciła się z prośbą do Prezydent Miasta, aby 

ustalono jeden wygląd pawilonów. 

 Pani radna Agnieszka Trafas, która poinformowała, że Komisja Budżetowo – 

Gospodarcza zwróciła się do Pani Prezydent Miasta z wnioskiem o zawarcie zapisu 

w umowie z dzierżawcą, dotyczącego wymogu uzgodnienia wyglądu (elewacji) 

obiektu z plastykiem miejskim.” 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

poinformowała, że o tym mówiła już wcześniej Pani Prezydent Miasta. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na 

okres 3 lat, części działek nr 9 i 19/1 położonych w obrębie 12 przy ul. Dworcowej  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (3): Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski, Krzysztof Plewko 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/205/19  

w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działek nr 9 i 19/1 położonych  

w obrębie 12 przy ul. Dworcowej w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 

lat, działki nr 66/5 oraz części działek nr 66/4 i 55/14 położonych w obrębie 11 przy  

ul. Szpitalnej w Kołobrzegu 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski - Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan Damian Kunz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 Pan radny Krzysztof Plewko. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres 3 lat, działki nr 66/5 oraz części działek nr 66/4 i 55/14 położonych  

w obrębie 11 przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (3): Maciej Bejnarowicz, Wiesław Parus, Izabela Zielińska 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/206/19  

w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, działki nr 66/5 oraz części działek  

nr 66/4 i 55/14 położonych w obrębie 11 przy ul. Szpitalnej w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działki numer 122/15 obręb 18, położonej przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
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1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski - Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Jacek Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem). 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 122/15 obręb 18, położonej przy  

ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (3): Wiesław Parus, Danuta Wilk, Izabela Zielińska 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/207/19  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 122/15 obręb 18, 

położonej przy ul. Mazowieckiej w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działek o numerach 160/9 oraz 161 obręb 13, położonych przy ul. Koszalińskiej 

w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Jacek Woźniak – Członek Klubu informując, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na 

okres 3 lat części działek o numerach 160/9 oraz 161 obręb 13, położonych przy  

ul. Koszalińskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2): Adam Hok, Danuta Wilk 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/208/19  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działek o numerach 160/9 oraz 

161 obręb 13, położonych przy ul. Koszalińskiej w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 

lat, części działki nr 21/42 położonej w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej  

w Kołobrzegu 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 

lat, części działki nr 21/42 położonej w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 
Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1): Kamil Barwinek 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/209/19  
w sprawie oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działki nr 21/42 położonej  
w obrębie 13 przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu. 
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Punkt 3 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę 

nieruchomości na okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2022 r. z przeznaczeniem na 

posadowienie tablic reklamowych 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinie przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja większością głosów 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu 

uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o odrzucenie projektu uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do projektu uchwały. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub postanowił odmówić poparcia 

dla tego projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub negatywnie zaopiniował 

projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub negatywnie zaopiniował projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub negatywnie 

zaopiniował projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata- Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radny Adam Hok 

• Pan radny Krzysztof Plewko 

• Pan radny Dariusz Zawadzki 

• Pan radny Jacek Woźniak. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Budżetowo - Gospodarczej i Komisji Komunalnej o odrzucenie projektu uchwały w sprawie 
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oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2022 r.  

z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (1): Piotr Rzepka 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały w sprawie 

oddania w dzierżawę nieruchomości na okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2022 r.  

z przeznaczeniem na posadowienie tablic reklamowych. 

Punkt 3 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony części działki nr 125/6 obręb 13 

położonej przy ulicy Unii Lubelskiej o powierzchni 143 m2  

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Kalinowski, który zapytał, czy nie można tej działki sprzedać 

dzierżawiącym ją. 
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 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta – Prezydent Miasta odpowiedziała, że 

Wspólnota Mieszkaniowa, która dzierżawi tą część działki nie złożyła wniosku o 

sprzedaż. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wydzierżawienia 

na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony części działki nr 125/6 obręb 

13 położonej przy ulicy Unii Lubelskiej o powierzchni 143 m2 : 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (2): Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/210/19  

w sprawie wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony części działki nr 125/6 obręb 13 położonej przy ulicy Unii Lubelskiej  

o powierzchni 143 m2.. 

Punkt 3 podpunkt 18 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres od 

01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. części działki numer 46 obręb 4, położonej w Parku  

im. Stefana Żeromskiego w Kołobrzegu: 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Adam Hok – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na 

okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. części działki numer 46 obręb 4, położonej w Parku 

im. Stefana Żeromskiego w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

NIEOBECNI (2): Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/211/19  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. części 

działki numer 46 obręb 4, położonej w Parku im. Stefana Żeromskiego w Kołobrzegu. 

Punkt 3 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony części działki nr 160/9 obręb 13 

położonej w Kołobrzegu przy zbiegu ulic Grochowskiej i Jerzego o powierzchni 8 m2 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas - Przewodnicząca Komisji informując, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący 

Komisji informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 

projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wydzierżawienia na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy, na czas nieoznaczony części działki nr 160/9 obręb 13 

położonej w Kołobrzegu przy zbiegu ulic Grochowskiej i Jerzego o powierzchni 8 m2: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (1): Artur Dąbkowski 

NIEOBECNI (2): Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/212/19  

w sprawie wydzierżawienia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, na czas 

nieoznaczony części działki nr 160/9 obręb 13 położonej w Kołobrzegu przy zbiegu ulic 

Grochowskiej i Jerzego o powierzchni 8 m2. 

Punkt 3 podpunkt 19a - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo  

im. Inwalidów Wojennych RP. 

Powyższy projekt uchwały był ujęty w porządku obrad XIII sesji, która odbyła się w dniu  

10 września 2019 r. Na wniosek Pani radnej Izabeli Zielińskiej Rada dokonała zmiany 

porządku obrad i wycofała ten projekt uchwały z porządku obrad. Zgodnie z § 38 ust. 7 

Statutu Miasta Przewodniczący Rady przekazał projekt uchwały do Komisji Prawa celem 

podjęcia decyzji, co dalej z projektem uchwały. Komisja Prawa postanowiła o ponownym 

skierowaniu projektu uchwały pod obrady Rady. 

Opinię Komisji przedstawił Pan radny Bogdan Błaszczyk – Przewodniczący Komisji 

informując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował według własnego uznania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie poprze 
projektu uchwały w takim brzmieniu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak, który zgłosił poprawkę o treści: W projekcie uchwały słowa 

„Związku Inwalidów Wojennych RP” zastąpić słowami: „Stefana Lipickiego”. 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska, która zgłosiła poprawkę o treści: § 1 otrzymuje 

brzmienie: Rondu położonemu u zbiegu ulic 6 Dywizji Piechoty i Europejskiej, 

oznaczonemu w załączniku graficznym do niniejszej uchwały, nadaje się nazwę 

Rondo Europejskie. 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez 

Pana radnego Jacka Woźniaka o treści: W projekcie uchwały słowa „Związku Inwalidów 

Wojennych RP” zastąpić słowami: „Stefana Lipickiego”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Renata Brączyk 

NIEOBECNI (2): Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdzi\ł, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki 

radnego Jacka Woźniaka. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad poprawką zgłoszoną przez Panią radną Izabelę 

Zielińską o treści: „§ 1 otrzymuje brzmienie: Rondu położonemu u zbiegu ulic 6 Dywizji 
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Piechoty i Europejskiej, oznaczonemu w załączniku graficznym do niniejszej uchwały, nadaje 

się nazwę Rondo Europejskie.” 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 4, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (4) 

Bartosz Bieńkowski, Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, 

Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Maciej Bejnarowicz, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski 

NIEOBECNI (2): Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki radnej 

Izabeli Zielińskiej. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

nadaniu nazwy Rondo im. Związku Inwalidów Wojennych RP:: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (11) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, 

Łukasz Zięba 

PRZECIW (3): Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5): Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek 

Kalinowski, Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (2): Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XV/213/19 w sprawie nadania nazwy Rondo im. Inwalidów Wojennych RP. 

Punkt 3 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. 

Honorowych Dawców Krwi 

Projekt uchwały złożyła do Rady Grupa Radnych: Łukasz Zięba, Danuta Wilk, Adam Hok, 

Kamil Barwinek, Jacek Woźniak i Agnieszka Trafas. W imieniu Grupy Radnych projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Łukasz Zięba. 

Pani Prezydent Miasta o przedstawiła stanowiska do projektu uchwały. Stanowisko było 

pozytywne i stanowi załącznik do protokołu. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji.  

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o 

podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował według własnego uznania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub nie 
wypracował jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Renata Brączyk w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy 

Rondo im. Honorowych Dawców Krwi: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

PRZECIW (2) 

Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata Grotto, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   

NR XV/214/19 w sprawie nadania nazwy Rondo im. Honorowych Dawców Krwi. 

Punkt 3 podpunkt 22 – podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta 

Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie 

wybudowania obiektu spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu) 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z wnioskiem Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej powyższy projekt uchwały ujął w porządku obrad sesji. 

 Projektodawcą uchwały była Grupa 5 Radnych: Krzysztof Plewko, Dariusz Zawadzki, Jacek 

Woźniak, Karolina Szarłata – Woźniak, Maciej Bejnarowicz. W imieniu Grupy Radnych 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak.  

Prezydent Miasta przedstawiła swoje stanowisko do projektu uchwały w piśmie z dnia  

25 września 2019 r.  W dniu 15 października 2019 r. do radnych został wysłany skan pisma 

PFI Future z dnia 9 października 2019 r., w którym  została zawarta informacja, że 

konsorcjum firm, rezygnuje z dalszego postępowania konkursowego na wybór inwestora do 

zagospodarowania nieruchomości przy ul. Wschodniej w Kołobrzegu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię przedstawiła Pani radna Agnieszka Trafas – 

Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Rady Miasta Kołobrzeg (dot. uchylenia Uchwały Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r.  

w sprawie wybudowania obiektu spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu): 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła  

UCHWAŁĘ  NR XV/215/19 w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Kołobrzeg (dot. 

uchylenia Uchwały Nr XXXIV/497/17 z dnia 14 lipca 2017 r. w sprawie wybudowania 

obiektu spędzania czasu wolnego w Kołobrzegu). 

Punkt 3 podpunkt 23 – projekt uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji 

Antypolskiej NKWD 1937 – 1938 i Zagłady Nadberezyńców 

Projektodawcą uchwały jest Grupa 6 Radnych: Jacek Woźniak, Bartosz Bieńkowski, Jacek 

Kalinowski, Dariusz Zawadzki, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka. W imieniu Grupy Radnych 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak.  

Prezydent Miasta przedstawiła swoje stanowisko do projektu uchwały w pismie z dnia 4 

listopada 2019 r. Stanowisko było pozytywne i stanowi załącznik do protokołu.  
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Powyższy projekt uchwały opiniowała 

Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – Przewodniczący Komisji.  

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że każdy z członków Klubu będzie 
głosował indywidualnie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub będzie przeciwny temu projektowi 
uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 
 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wzniesienia 

Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938 i Zagłady Nadberezyńców: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Wiesław Parus, 

Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, 

Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (2): Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały 

w sprawie wzniesienia Pomnika Ofiar Operacji Antypolskiej NKWD 1937 – 1938  

i Zagłady Nadberezyńców. 

Punkt 3 podpunkt 24 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady: „Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające w sprawie 

skargi przeprowadziła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku przedstawionym w piśmie z dnia 30 

października 2019 r. nie wniosła uwag do projektu uchwały. Pismo wraz ze stanowiskiem 

Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu.   

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, z zapisem w § 1 „Uznaje się za zasadną w części 

skargę Pana …… na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg w zakresie terminowości 

załatwienia sprawy dotyczącej rozpatrzenia pisma Skarżącego, w pozostałym zakresie 

skargę uznaje się za bezzasadną”: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

PRZECIW (1) 

Danuta Wilk 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 



56 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   

NR XV/216/19 w sprawie rozpatrzenia skargi  na działania Prezydenta Miasta 

Kołobrzeg.  

Rada uznała za zasadną skargę w części w zakresie terminowości załatwienia sprawy 

dotyczącej rozpatrzenia pisma Skarżącego, w pozostałym zakresie skargę uznała za 

bezzasadną. 

Punkt 3 podpunkt 25 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg 
 
Przewodniczący Rady: „Zgodnie ze Statutem Miasta postępowanie wyjaśniające 

przeprowadziła Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i przygotowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek 

Kalinowski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Pani Prezydent Miasta w swoim stanowisku przedstawionym w piśmie z dnia  

28 października 2019 r. nie wniosła uwag do projektu uchwały. Pismo wraz ze stanowiskiem 

Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu.   

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg, z zapisem w § 1 ”Uznaje się za bezzasadną 
skargę Pana ……. na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg”: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 
Lewandowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 
Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus 

NIEOBECNI (2) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 
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Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XV/217/19 
w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 
Rada uznała skargę za bezzasadną. 

Punkt 3 podpunkt 26 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy 

prawnemu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski -
Przewodniczący Rady: „W dniu 28 października 2019 r. do Rady Miasta Kołobrzeg została 
wniesiona skarga na uchwałę Rady Miasta Kołobrzeg Nr XI/142/19 z dnia 25 lipca 2019 r. 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 
Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. 4 Dywizji 
Wojska Polskiego. Zgodnie z art. 32 ustawy Prawo o postępowaniu przed sądami 
administracyjnymi w postępowaniu w sprawie sądowoadministracyjnej stronami są skarżący 
oraz organ, którego działanie, bezczynność lub przewlekłe prowadzenie postępowania jest 
przedmiotem skargi. W związku z tym, iż przedmiotem skargi jest uchwała Rady Miasta 
niezbędne jest udzielenie przez Radę Miasta Kołobrzeg pełnomocnictwa profesjonalnemu 
pełnomocnikowi do reprezentowania Rady Miasta Kołobrzeg w postępowaniu 
sądowoadministracyjnym wywołanym ww. skargą. W świetle powyższego podjęcie niniejszej 
uchwały jest uzasadnione.” 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję. 
Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa radcy prawnemu: 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, 

Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dąbkowski, Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  NR XV/218/19 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy prawnemu. 

Punkt 4 – Sprawy Komisji Rewizyjnej 

Podpunkt 1 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji 

przyznanych Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi 

Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem 

prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych oraz podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z ww. kontroli”. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 
przedstawił Radzie Pan radny Bartosz Bieńkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej.   

Pani Prezydent Miasta przedstawiła swoje stanowisko do projektu uchwały w piśmie z dnia 

29 października 2019 r. Powyższe stanowisko na sesji zostało przedstawione Radzie przez 

Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych. Pismo 

zawierające stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub podziela stanowisko 
Prezydent Miasta i będzie przeciwny wnioskowi nr 1, nr 2, nr 4, nr 6, nr 7 i nr 8. Klub 
pozytywnie zaopiniował wniosek nr 3 i nr 5. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie wypracował stanowiska do projektu 
uchwały.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrał Pan radny Bartosz Bieńkowski, 

który odniósł się do wniosku nr 1. Pan radny powiedział, że ten wniosek już się 

zmaterializował i wszedł w życie. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i zgodnie z wolą Rady zarządził głosowanie nad każdym z wniosków 

Komisji Rewizyjnej zawartych w projekcie uchwały. 

Wniosek Nr 1 o treści: 

Wnioskuje się wprowadzić obowiązek udostępniania przez organizacje pozarządowe 

dokumentacji źródłowej w zakresie wykorzystania środków finansowych z udzielonej dotacji 

– powołanie zespołu osób, który opracuje sposób dokumentowania wydatków organizacji 

pozarządowych korzystających z dotacji oraz opracuje zmiany zasad dotyczących podziału 

środków finansowych w zakresie wspierania sportu. 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (12) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska, Łukasz Zięba 

PRZECIW (5) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 1 Komisji 

Rewizyjnej.  

Wniosek Nr 2 o treści: 
Wnioskuje się o bezzwłoczne zamieszczanie danych w zakresie udzielenia dotacji na stronie 
internetowej Urzędu Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, każdorazowo 
powoływania komisji opiniującej złożone wnioski o dotację. Uchwałodawca nie zwolnił  
w żadnym przypadku z tego obowiązku organu wykonawczego. 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Adam Hok, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela 

Zielińska 

PRZECIW (1) 

Bogdan Błaszczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus 

BRAK GŁOSU (3) 

Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 2 Komisji 

Rewizyjnej.  

Wniosek Nr 3 o treści: 
Wnioskuje się doprecyzować zapisy we wspomnianej uchwale odnośnie zmian wysokości 

dotacji w ciągu roku budżetowego. W uchwale jest zapis mówiący o zmianie zakresu 

rzeczowego oraz warunków realizacji zadania, nie ma mowy natomiast o zmianie zakresu 

finansowego lub rzeczowo-finansowego. 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 



60 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 3 Komisji 

Rewizyjnej.  

Wniosek Nr 4 o treści: 

Wnioskuje się o zmianę sposobu finansowania w zakresie wynajmu obiektów sportowych ze 
środków z dotacji albowiem obecnie są to środki finansowe, których płatnikiem jest Urząd 
Miasta Kołobrzeg w wydzielonej części dotacji, z której bez udziału strony otrzymującej 
dotację, lecz po jej akceptacji, dokonuje się przelewu środków finansowych na konta 
gestorów obiektów sportowych. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (8) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 
Plewko, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
 
PRZECIW (8) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 
Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk 

NIEOBECNI (2) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie przyjęła wniosku nr 4 
Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek Nr 5 o treści: 

Wnioskuje się, aby dać w niektórych przypadkach organizacjom pozarządowym możliwość 
zawierania umów na realizację zadań na okres do 3 lat, z wyjątkiem wysokości kwot dotacji 
udzielanych rokrocznie w ramach środków finansowych przewidzianych na ten cel  
w budżecie miasta. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 
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Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 
Przemysław Kiełkowski, Danuta Wilk 

NIEOBECNI (2) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek nr 5 Komisji 

Rewizyjnej.  

Wniosek Nr 6 o treści: 

Wnioskuje się o podział dotacji dla młodzieżowych drużyn piłkarskich od jednego zawodnika 
szkolonego uwzględniając ilość sekcji oraz poziom rozgrywkowy, na jakim występują.  
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, 

Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

PRZECIW (1) 

Bogdan Błaszczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 6 Komisji 

Rewizyjnej.  

 
Wniosek Nr 7 o treści: 

Wnioskuje się o ustalenie kryteriów odnośnie udzielanych wysokości dotacji w zależności od 
poziomu rozgrywkowego. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

PRZECIW (1) 

Bogdan Błaszczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
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Artur Dąbkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk 

BRAK GŁOSU (1)  

Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 7 Komisji 

Rewizyjnej.  

Wniosek Nr 8 o treści: 
Wnioskuje się, aby uwagi zawarte w sprawozdaniu z kontroli Komisji Rewizyjnej były 

podstawą rozpoczęcia prac nad zmianą zasad udzielania dotacji oraz ich wysokości. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, 

Agnieszka Trafas, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bogdan Błaszczyk, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki 

GŁOSU (1) 

Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek nr 8 Komisji 

Rewizyjnej.  

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli problemowej dotacji przyznanych Akademii 

Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg  

w latach 2016 – 2018 w ujęciu finansowym pod kątem prawidłowego i celowego 

wykorzystania środków finansowych wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. Przewodniczący 

poinformował, że Rada we wcześniejszych głosowaniach przyjęła 7 wniosków Komisji 

Rewizyjnej: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (13) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Agnieszka Trafas, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Bogdan Błaszczyk, Małgorzata Grotto, Wiesław Parus, Danuta Wilk 
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BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Kiełkowski, Łukasz Zięba 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 

UCHWAŁĘ NR XV/219/19 w sprawie przyjęcia wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli 

problemowej dotacji przyznanych Akademii Piłkarskiej Kotwica Kołobrzeg oraz 

Miejskiemu Klubowi Piłkarskiemu Kotwica Kołobrzeg w latach 2016 – 2018 w ujęciu 

finansowym pod kątem prawidłowego i celowego wykorzystania środków finansowych 

wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. 

Punkt 4 podpunkt 2 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej 

procesu inwestycyjnego związanego z remontem molo spacerowego w zakresie 

gospodarności, legalności oraz rzetelności wydatkowania środków publicznych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wniosków Komisji 

Rewizyjnej z tej kontroli. 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli wraz z projektem uchwały i wnioskami 
przedstawił Radzie Pan radny Bartosz Bieńkowski – Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej.   

Pani Prezydent Miasta przedstawiła swoje stanowisko do projektu uchwały w piśmie z dnia 4 

listopada 2019 r. Powyższe stanowisko na sesji zostało przedstawione Radzie przez Panią 

Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Pismo zawierające 

stanowisko Prezydent Miasta stanowi załącznik do protokołu. Stanowisko było negatywne. 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 
Błaszczyk – Przewodniczący Klubu informując, że Klub podziela stanowisko 
Prezydent Miasta i Klub będzie głosował przeciw. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu informując, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu informując, że Klub nie poprze projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 
Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu informując, że Klub poprze 
projekt uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Adam Hok w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
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 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Wiesław Parus 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk  

i jest udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i na stronie internetowej 

Miasta. Ponadto została ona zarejestrowana na nośniku elektronicznym z zapisem 

dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący zarządził glosowania nad każdym z wniosków zawartych w projekcie 

uchwały. 

Wniosek Nr 1 o treści: 

Prezydent Miasta winien był naliczać i dochodzić kar umownych za wady ujawnione zgodnie 

z zawartą umową w dniu 26.06.2016r. nr CK.272.2.2012 z Firmą COMPONO Sp. z o.o. 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Brączyk, Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku nr 1  

Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek Nr 2 o treści: 
Prezydent Miasta mógł przekroczyć swoje uprawnienia w zakresie potrącenia wierzytelności 
w kwocie 521’780,76 zł z umowy na roboty budowlane 48/I/2017 z dnia 22.09.2017r., która 
podpisana została z Konsorcjum firm Lider Przedsiębiorstwo Handlowo – Usługowe 
„HYDROBUD” Adam Dzik Partner Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych „PRIN” Jacek 
Zadka, który to nie był stroną w sporze. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek 
Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 
Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 
Renata Brączyk, Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku nr 2  

Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek Nr 3 o treści: 
Prezydent Miasta winien był na poczet kar umownych zająć zabezpieczenie należnego 
wykonania umowy, które zostało wniesione w wysokości 8% wynagrodzenia ryczałtowego 
brutto tj. kwota 239’899,20 zł. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek 
Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (10) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dariusz Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 
Renata Brączyk, Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2)  
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku nr 3  

Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek Nr 4 o treści: 
Prezydent Miasta przyjętą kwotę 521’780,76 zł winien był zabezpieczyć jako depozyt sądowy 
w sytuacji trwania postępowania sądowego. Powyższa kwota zgodnie z uchwałą 
XLIII/659/18 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 28 czerwca 2018 r. została przyjęta jako dochód 
w dziale 630 Rozdział 63095 § 0950 Wpływy z tytułu kar i odszkodowań wynikających 
z umów. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek 
Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (10) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dariusz Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 
Renata Brączyk, Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku nr 4  

Komisji Rewizyjnej. 

Wniosek Nr 5 o treści: 
Dokonując kontroli kompleksowej procesu inwestycyjnego związanego z remontem molo 
spacerowego w Kołobrzegu w zakresie gospodarności, legalności oraz rzetelności 
wydatkowania środków publicznych przez Gminę Miasto Kołobrzeg, Komisja Rewizyjna 
wnosi o skierowanie sprawy do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych z powodu 
podejrzenia naruszenia dyscypliny finansów publicznych oraz do Prokuratury Rejonowej 
w Kołobrzegu z powodu podejrzenia naruszenia art. 231 §1 Kodeksu karnego przez 
Prezydenta Miasta Janusza Gromka. 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (6) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Jacek 
Woźniak, Izabela Zielińska 

PRZECIW (11) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Łukasz 
Zięba 

BRAK GŁOSU (2) 
Renata Brączyk, Przemysław Kiełkowski 

NIEOBECNI (2) 
Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku nr 5  

Komisji Rewizyjnej. 

Następnie Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
wniosków Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej procesu inwestycyjnego związanego z 
remontem molo spacerowego w zakresie gospodarności, legalności oraz rzetelności 
wydatkowania środków publicznych przez Gminę Miasto Kołobrzeg wraz ze sprawozdaniem 
z tej kontroli: 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: ZA (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Krzysztof 

Plewko 

PRZECIW (10) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Zawadzki 

BRAK GŁOSU (3) 

Przemysław Kiełkowski, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Rzepka, Karolina Szarłata – Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie podjęła uchwały i nie 

przyjęła sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej procesu 

inwestycyjnego związanego z remontem molo spacerowego w zakresie 

gospodarności, legalności oraz rzetelności wydatkowania środków publicznych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg wraz ze sprawozdaniem z tej kontroli. 

Punkt 5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła interpelację w sprawie polepszenia 
warunków ścieżki rowerowej przy ul. Fredry oraz zapytanie w sprawie nazewnictwa 
przystanku na ul. Koszalińskiej. 
 
Pan radny Jacek Kalinowski złożył zapytanie w sprawie otworzenia punktu Komunikacji 
Miejskiej na ul. Jagiellońskiej. 
 
Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie poprawy warunków drogowych drogi wojewódzkiej 163 

 interpelacja w sprawie postawienia wiaty przystankowej przy ul. Unii Lubelskiej 

 zapytanie w sprawie drogi dla rowerów z ul. Wiosennej – Jedności Narodowej - 
Arciszewskiego  

 
Pan radny Dariusz Zawadzki złożył interpelację w sprawie przycięcia gałęzi drzew na ul. 

Zygmuntowskiej. 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelację w sprawie doświadczenia zawodowego 

pracownika. 

Pan radny Kamil Barwinek złożył interpelację w sprawie zasypania podłoża urządzenia 

zabawowego na Osiedlu „Ogrody”. 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła sześć interpelacji: 

 interpelacja w sprawie wymalowania dwóch pasów jezdni od strony Ronda 

Solidarności 

 interpelacja w sprawie analizy potrzeb posadowienia nowych wiat przystankowych na 

terenie miasta 
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 interpelacja w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa rowerzystów 

 interpelacja w sprawie zmiany lokalizacji psiego pakietu 

 interpelacja w sprawie kładki dla działkowców przy obwodnicy na ulicy 6 Dywizji 

Piechoty 

 interpelacja w sprawie zmniejszenia wypadków rowerzystów. 

Pan radny Maciej Bejnarowicz złożył zapytanie ws. współpracy zagranicznej z Niemcami, 

efektów wizyty ambasadora CHRL, ustaleń po spotkaniu w sprawę utrudnień  

komunikacyjnych. 

Pan radny Łukasz Zięba złożył zapytanie w sprawie zmiany umieszczenia reklam na 

autobusach. 

Pani radna Małgorzata Grotto złożyła dwie interpelacje: 

 w sprawie posadowienia wiat przystankowych na ul. Czarnieckiego 

 w sprawie naprawy oświetlenia na skrzyżowaniu ulic Gierymskich i Orłowskiego 

Pan radna Danuta Wilk złożyła dwie interpelacje: 

 w sprawie naprawy studzienki na ul. Jedności Narodowej 

 w sprawie posadowienia w dzielnicy Zachodniej świetlicy w formie kontenera 

modułowego. 

Punkt 6 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności między sesjami. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje: 
Przewodniczący Rady złożył następujące informacje: 

 „Zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

informuję, iż do złożenia oświadczenia majątkowego wg stanu na dzień 31 grudnia 
2018 r. wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 
podatkowym (PIT) za rok poprzedni i jego korektą zobowiązanych było 20 radnych. 
Wszyscy wymienieni niżej radni oświadczenia majątkowe złożyli w terminie do  
30 kwietnia 2019 r.: 
1. Kamil Barwinek 

2. Maciej Bejnarowicz 

3. Bartosz Bieńkowski 

4. Bogdan Błaszczyk 

5.Renata Brączyk 

6. Artur Dąbkowski 

7. Małgorzata Grotto 

8. Adam Hok 

9. Jacek Kalinowski 

10.Przemysław Kiełkowski 

11.Piotr Lewandowski 

12.Wiesław Parus 

13.Krzysztof Plewko 

14.Piotr Rzepka 

15.Agnieszka Trafas 

16.Danuta Wilk 

17.Karolina Szarłata – Woźniak 

18. Dariusz Zawadzki 
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19.Izabela Zielińska 

20.Łukasz Zięba 

 Pan radny Jacek Woźniak, który w tym czasie był Przewodniczącym Rady złożył 

 swoje oświadczenie majątkowe do Wojewody Zachodniopomorskiego. W miesiącu 

 czerwcu 2019 r. dokonał on także analizy oświadczeń majątkowych, które zostały do 

 niego złożone przez ww. radnych.  Informacja o złożonych oświadczeniach stanowi 

           załącznik do protokołu. 

 Wojewoda Zachodniopomorski pismem z dnia 01 października 2019 r. przekazał do 

Rady Miasta informację o złożonych do niego przez Panią Annę Mieczkowską - 

Prezydent Miasta i Pana Jacka Woźniaka - Przewodniczącego Rady Miasta 

oświadczeniach majątkowych. 

 Naczelnik Pierwszego Urzędu Skarbowego w Koszalinie pismem z dnia  

24 października 2019 r. przesłał do Rady Miasta informację zawierającą analizę 

oświadczeń majątkowych złożonych do Urzędu Skarbowego. Naczelnik 

poinformował, że w złożonym oświadczeniu nie stwierdzono nieprawidłowości. 

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gryficach pismem z dnia 28 października 2019 r. 

przekazał informację o dokonaniu analizy oświadczenia majątkowego złożonego 

przez Panią Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu. Naczelnik 

poinformował, że w złożonym oświadczeniu nie stwierdzono nieprawidłowości. 

 Pani Prezydent Miasta pismem z dnia 30 października 2019 r. przekazała do Rady 

Miasta informację o złożonych do niej oświadczeniach majątkowych za 2018 r.  

W analizowanych oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości. 

 Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pismem z dnia 02 października 2019 r. 

przekazała Uchwałę Nr CI.390.Z.2019 Składu Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 

30 września 2019 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Prezydent Miasta 

Kołobrzeg informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg za 

pierwsze półrocze 2019 r. 

 Prezydent Miasta pismem z dnia 28.10.20`19 r. przekazała do Rady Miasta 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019  

w Gminie Miasto Kołobrzeg. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pismem z dnia 28 października 2019 r. 

poinformował, że Komisja Rewizyjna nie dokonała rozstrzygnięcia w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z kontroli problemowej zleconej przez Radę Miasta na sesji w 

dniu 25 lipca 2019 r. w zakresie wydzierżawienia parkingu przy kołobrzeskim 

amfiteatrze tj. części działek nr 89/1, 89/3, 89/4 o łącznej powierzchni 5.067 m2. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 09 października 

2019 r. zostały ogłoszone: 

1. Uchwała Nr XIII/160/19 z dnia 10 września 2019 r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg 

dla terenu położonego przy ul. J. Tarnowskiego - poz. 5039; 

2. Uchwała Nr XIII/161/19 z dnia 10 września 2019 r. w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Mickiewicza, 

Zdrojową i Solną wraz z ul. Spacerową – poz. 5040. 
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3. Uchwała Nr XIII/165/19 z dnia 10 września 2019 r. w sprawie utworzenia 

Przedszkola Miejskiego nr 4 w Kołobrzegu – poz. 5037; 

4. Uchwała Nr XIII/171/19 z dnia 10 września 2019 r. w sprawie nadania nowego 

statutu samorządowej instytucji kultury – Regionalnego Centrum Kultury w 

Kołobrzegu im. Zbigniewa Herberta – poz. 5038; 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia  

10 października 2019 r. została opublikowana Uchwała Nr XIV/175/19 z dnia  

2 października 2019 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg  

na 2019 r. – poz. 5057. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 25 

października 2019 r. została ogłoszona Uchwała Nr XIV/178/19 z dnia 2 października 

2019 r. w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów 

artystycznych i dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury – poz. 5339. 

 Kolejne sesje zaplanowałem w dniach 9 grudnia 2019 r. i 18 grudnia 2019 r. sesja 

budżetowa.” 

W tym punkcie porządku obrad głos zabierali także: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani radna Danuta Wilk 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XV sesję Rady Miasta 

Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 00:40. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski 
 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak  


